
Uzupełnienie  do  protokołu  Nr  XXV/2017  (strona  8)  z  Sesji  Rady  Miejskiej  
w Choroszczy z dnia 25 kwietnia 2017 r. na wniosek radnego Tomasza Kraśnickiego
zgłoszony ustnie w dniu 23.05.2017 r.

Radny Tomasz Kraśnicki zwrócił uwagę, że woda i ścieki są w Choroszczy bardzo drogie.
Woda  jest  kiepskiej  jakości,  często  jest  brudna.  Na  zakończenie  poruszył  kwestię
abonamentu: czy obejmie wszystkich, czy każda rodzina go zapłaci, ponieważ po Komisji jest
zdania, że nie wszyscy będą równo traktowani.


